
Grundejerforeningen Pilevang, Rødvig 
Stiftet 24. november 1977 www.gfpilevang.dk  

 
Referat 
Bestyrelsesmøde i GF Pilevang 
Lørdag den 21. september kl. 10.00 på Skovstumperne 38. 
 
Dagsorden: 
 
Punkt 1: *Opsamling efter sidste møde. 
                          *Flytning af bænk + fliser 
                          *Reparation af 2 bænke 
                          *5 piletræer fjernet – Forsyningens el-skab  
                          beskadiget 
                          *Møde afholdt med Roret 15. juli 
Punkt 2: Ny gartneraftale (Frank – Kell – (Renè) 
Punkt 3 Orientering kasserer 
Punkt 4: Hybenhækkene 
                          Vedligeholdelse og nyplantning 
Punkt 5: Input fra grundejere 
                          Forslag til hjertestartere 
                          Forslag til at hjælpe hinanden med hækklipning 
Punkt 6:           Grundejerforeningens forsikringsaftale 
                          med Top Danmark. 
Punkt 7:           Det nye byggeri ved siden af Maelskifterne 
Punkt 8:           Vedligeholdelse af mergelgravene.  
Punkt 9:           Ukrudt på den anden side af Højstrupvej. 
Punkt 10:         Evt. 
Punkt 11:         Næste møde (14. eller 15. december?) 
 

  
Formand:  
Ingrid Valentin (valgt til 2025) 
Wilkensvej 17, B, 2. tv. 
2000 Frederiksberg 
Skovstumperne 38, 4673 Rødvig 
T: 23 30 78 55 
M: himp@hansen.mail.dk 
 

Næstformand:  
Kell Østerlind (valgt indtil 2025) 
Veras Allé 6, 2720 Vanløse 
Maelskifterne 8, 4673 Rødvig 
T: 27594824  
M: kell.osterlind@gmail.com 
  
Kasserer:  
Frank Droob (valgt indtil 2026) 
Ved Engen 2B, 2.th. 4600 Køge 
Stuven 13, 4673 Rødvig 
T: 20363721 M: frankdroob@gmail.com  
 
Sekretær:  
Mark Jensen (valgt til 2026) 
Morbærvænget 23, 4681 Herfølge 
Stuven 63, 4673 Rødvig 
T: 28 79 22 42 
M: mark.jensen57@outlook.dk  
   
Bestyrelsesmedlem: 
René Brink (valgt indtil 2025) 
Skovstumperne 42 
4673 Rødvig 
T: 20 90 68 79 M: r.brink28.9@gmail.co 
   
1. Bestyrelsessuppleant Sten Guldager 
Pedersen, Stuven 52 
2. Bestyrelsessuppleant Tobias Frimann, 
Skovstumperne 46 

 

Referat: 

 

Ad. 1. 

*Frank følger op mht. flytning af bænk. 

*Rep. af to bænke, laves af en lokal. Ingrid følger op. 

*René følgere op på forsikringsskaden. 

*René sørger for indkøb af lås til gærdeport til grønt område fra Skovstumperne. Samme cylinder som 

lås ved Stuven. 

*GF Pilevang undersøger pris på 3 sæt borde/bænke til pladsen ved Roret. Gerne vedligeholdelsesfri. 

Mark undersøger priser. 

*Fra mødets referat ”Hæk mod eng ved Bådplads/Roret kommer med i GF Pilevangs udbud af 

haveservice for 2025 og fremad med klip af top og yderside (mod eng) – samme aftale som for resten 

af grundejerforeningens hække.” Beslutning: Vedtaget 

*Kell undersøger mulighed for fondsmidler til ny badebro (langt ud i fremtiden). 

 

Ad. 2. 

Kell og Frank orienterede. 

Nuværende aftale med Morfars Haveseervice blev gennemgået. 

Der laves udbud med nuværende og 2 nye entreprenører med deadline for tilbud den 15.11.24. Valg af 

tilbudsgiver umiddelbart efter bestyrelsesmødet den 15.12.24. Nuværende aftale gennemgået mhp. 

udbudsmateriale. 

Aftale om klipning af engareal. Frank og Kell forhandler en ny aftale på plads. 

 

Ad. 3. 

Frank orienterede om regnskabet. (bilag) 

 

Ad. 4. 

http://www.gfpilevang.dk/
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Ønsker nogle medlemmer at ”lukke huller” i de fælles hække rettes henvendelse til formanden inden 

den 15.10.24. 

 

Ad. 5. 

Bestyrelsen undersøger hos Trygfonden om de vil sætte en hjertestarter op. Kell retter henvendelse til 

Trygfonden. 

Der er hjertestarter i Feriebyen. 

 

Bestyrelsen finder forslaget om hækkeklipshjælp fint og foreslår at interesserede bruger Facebooksiden 

for områdets tre veje til dette initiativ. 

Grundejere har forpligtelse til, at der er fri adgangsvej til renovationsbilernes tømning af 

skraldespandene. 

 

Ad. 6: 

Frank orienterede om en gennemgang af GF Pilevangs forsikringsaftale med Top Danmark. Frank følger 

op mhp. en up-to-date justering af vores forsikring, der i forhold til nuværende udbygges med 

”bestyrelsesansvar”. Forsikring af ansatte i nuværende aftale udgår for så vidt det er muligt, da der 

ikke er nogen ansatte i grundejerforeningen.  

 

Ad. 7: 

Det ser ud som om der etableres adgang fra den nye bebyggelse til Maelskifternes stikveje. Mark 

følger op på denne sag. 

 

Ad. 8: 

Siv med mere visner ned i år, uden vi planlægger at gøre noget fra bestyrelsens side. Bestyrelsen 

følger udviklingen i de to vandhuller med henblik på en evt. regelmæssig oprensning. 

 

Ad. 9: 

Frank følger op i forhold til en henvendelse til ejeren af marken med mange tidsler på den vestlige side 

af Højstrupvej. 

 

Ad. 10: 

Intet. 

 

Ad. 11: 

Næste bestyrelsesmøde søndag den 15.12.24 kl.10 hos formanden 

 

Formanden foreslår planlægning af bestyrelsesmøder og generalforsamling (skal afholdes inden den 

15.3.25 og forslag der ønskes behandlet sendes i mail til bestyrelsen senest den 1.2.25). 

 

Ref. v. Mark 

 

 

 

 

 


